



ORGANIC 3-4-4

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS

Total Nitrogen (N).....3%
3% Water Soluble Nitrogen
Available Phosphate (P₂O₅).....4%
Soluble Potash (K₂O).....4%

DERIVED FROM: Protein Hydrolysate, Durian Shell, Extract of Milled Seed, Exempted Materials

ATTENTION: Keep out of reach of children and animals. Store in original container. | Dispose of empty container in accordance with local, regional and national regulations.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE

Azote total (N)..... 3%
3 % d'azote soluble dans l'eau
Phosphate disponible (P₂O₅)..... 4%
Potasse soluble (K₂O)..... 4%

DÉRIVÉ DE : Hydrolysat de protéines, coquille de durian, extrait de graines broyées, matières exemptées

ATTENTION: Gardez hors de portée des enfants et des animaux. Conserver dans le récipient d'origine. | Jeter le récipient vide conformément aux réglementations locale, régionale et nationale.

APPLICATION DIRECTIONS

General Purpose: Mix 10 - 20 ml per 1L of water. Apply every 3-4 days during rapid growth, followed by every 1 - 2 weeks as required.

Fertigation or Soil Conditioning: Use 25 - 40 L per hectare (10 - 12L per acre) as required.

Vegetables, Herbs, Vineyards and Orchards: Use 2 - 3 L per 100 L water. Use up to 30 L per hectare (12 L per acre), applied every 1 - 2 weeks as required.

Home and Garden: Use 5 - 10 ml per litre of water and apply every 1 - 2 weeks or as required.

INSTRUCTIONS D'APPLICATION

Usage général : Mélanger 10 - 20 ml par 1L d'eau. Appliquer tous les 3-4 jours pendant la croissance rapide, suivie de toutes les 1 - 2 semaines au besoin.

Fertigation ou conditionnement du sol : Utilisez 25 - 40 L par hectare (10 - 12L par acre) au besoin.

Légumes, herbes, vignobles et vergers : Utilisez 2 - 3 L par 100 L d'eau. Utilisez jusqu'à 30 L par hectare (12 L par acre), appliqué toutes les 1 à 2 semaines au besoin.

Maison et jardin : Utilisez 5 - 10 ml par litre d'eau et appliquez toutes les 1 à 2 semaines ou au besoin.



Manufactured By:

EZ-Gro Inc., 605 Justus Dr., Kingston, Ontario, Canada K7M 4H5
613-384-8882 | www.ez-gro.com

4 L (4.48 KG)